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The above latest itineraries and information are for reference only. Itineraries also subject to the final discretion of the   oversea local agent& the condition of 
weather. Any delay of flights because by bad weather or other unforeseen reasons, the additional expenses are at own.  
You are advisable to enrol a Travel Insurance to ensure your holidays under coverage.  YEE PENG/190610 CODE: 7D5N CTS (WINTER)-01 
 

D1 PENANG  (Transit City)  CHITOSE                             (MOB) 
▪ Assemble at Penang Intl’ Airport for your departure flight to Chitose.  

 

D2   ARRIVE CHITOSE / NOBORIBETSU /  

     LAKE TOYA ONSEN HOTEL                                                (LD) 
Upon arrival, you will be transferred to Noboribetsu to visit the Famous 

Jigokudani also knows as “Hell Valley”. Visit to Noboritbetsu Date Jidaimura, 

a history theme park highlighting the Edo Period, one of the most attractive era 

in Japanese History. Tonight you will wear Yukata and relaxation at the Sulphur-

Mineral water hot spring Bath in Lake Toya Region. 
 

D3 LAKE TOYA / HAKODATE / MT.HAKODATE NIGHT VIEW  

     (INCLD CABLE CAR)                                                       (BLD) 
This morning, visit to Lake Toya Observation Deck, enjoy the panoramic view 

of Lake Toya. Visit to Goryokaku Park. Then visit to Konbukan-Seaweed 

Museum. Journeys proceed to Hakodate, Hokkaido’s third largest city. 

Visit Kanamori Red brick warehouses. Here, they sell various exquisite  

souvenirs and seafood. Admire the beautiful view of Mt.Hakodate (Included 

Cable car) (Subject to weather condition), it is well-known to be one of the top 

three best beautiful view among the world.  
 

D4 HAKODATE /WINTER SNOW ACTIVITIES / SAPPORO   (BL) 
This morning, visit Hakodate Seafood Market.  

WINTER SPECIAL ARRANGE: ONUMA PARK ENJOY WINTER SNOW FUN 

   * Snow equipment and snow activities at own arrangement.   
Then, transfer to Hokkaido largest city – Sapporo. Upon arrival, proceed to the 

red-light district - Susukino Ramen Street, you can enjoy Hokkaido famous 

Ramen at your own expenses. Enjoy shopping fun at Tanukikoji Shopping 

Street. 

  

D5 HAKODATE / OTARU / SAPPORO                                 (BLD) 
Then transfer to the romance city of Otaru, stroll along Otaru Canal and enjoy 

shopping spree at the romantic Sakaimachi Street Otaru. You may visit 

Music Box Museum, where you can view beautifully crafted music boxes and 

enjoy their heavenly music. Afterwards, visit the Kitachi Glass shop, reputed 

for its unique lamps and hand-blown glassware. Transfer to Sapporo. Visit 

Sapporo’s landmarks: Hokkaido’s Former Government Building, Odori Park, 

Outview Clock Tower & TV Tower. 

 

D6 SAPPORO / ISHIYA WHITE CHOCOLATE FACTORY /    

     MITSUI OUTLET / CHITOSE                                            (BL) 
This morning, visit to Ishiya White Chocolate Factory specialist shop, you are 

able to buy difference kind of chocolate which is manufacture by Ishiya. Then, 

visit to BEER Factory, with FREE Beer Tasting. After that, enjoy shopping 

spree at Mitsui Factory Outlet for world branded as:  

COACH, LEVIS, ADIDAS, NIKE.. & etc  
 

D7 CHITOSE  DEPARTURE – HOME SWEET HOME                          (B) 
▪ After Breakfast, transfer to Airport for your flight. 
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D1  槟城 (中专城市)  千岁                            (MOB) 

▪ 齐集于槟城国际机场乘搭班机飞往千岁，北海道。 
 

D2 抵达千岁/ 登别 / 洞野湖温泉                                      (LD) 
抵达千岁后，前往参观登别区的地狱谷。续后前往登别伊达时代村是一
座再现江户时代风貌的主题公园，在这里 你可以穿越到数百年前，徜
徉在仿古建筑的街道，与当时的忍者、花魁一同看花花世界。今晚住宿
著名洞爷湖温泉区，穿着日式浴袍，泡一泡传统的温泉, 消除旅途上的
疲劳。 
 

D3 洞野湖 / ★ 函馆山百万夜景(包含缆车)                     (BLD) 

今早游览洞爷湖展望台，洞爷湖是个火山口湖；也是个不冻湖。即使 
在冬天，湖面也不会冻结。参观昆布馆，游览五棱城郭公园。续程前 
往函馆-北海道第三大城市。享受自由购物于金森红砖仓库，乃是函馆 
怀旧具代表的码头仓库，这里不谨售卖不少精致纪念品，也有不少海 
产店，如：帝皇蟹，带子，鱿鱼等。重本包含函馆山缆车(视天气因素 
许可), 眺望传奇的世界三大美景之一 函馆市美景，欣赏悦目的灯火。  
 

D4 函馆 / 冬季雪上活动 /札幌                                                (BL) 

早餐后,游览函馆朝市您可以尝到新鲜又实惠的日本鲍鱼, 干贝和其 
他生鱼片。冬季特别安排：大昭和公园自由享受各种雪上活动。如滑
雪板，雪上摩托车等。 (自费租借雪上工具及雪上活动)。续后，驱车至
北海道最大城市 - 札幌，游览薄野红灯区。接着，前往北海道拉面
村, 集聚 8 大北海道最出名的拉面店，您可以自费品尝各式北海道拉
面。续后，前往北海道最繁华最多样化的狸小路商店街。 
 

D5   函馆 /小樽 / 札幌                                                                                     (BLD) 

早餐后,驱车前往怀旧浪漫城市—小樽；漫步于浪漫的小樽运河河畔，
你也将在小樽街道自由购物，你可前往北一哨子馆(水晶以及玻璃精品
商店)。也可在音乐盒博物馆，挑选各式精致的音乐盒。游览札幌市著
名的地标旧道厅、大通四季公园、外观时计台、札幌电视塔。 
 

D6   札幌 / 白色恋人城堡直销专店 / 千岁                          (BL) 

早餐后，前往童话世界城堡般的白色恋人城堡直销专店，可购买闻名 
世界的白色恋人巧克力。续后，参观著名啤酒厂+免费啤酒畅饮。接着，
疯狂购物于北广岛 Mitsui Factory Outlet 工厂直销中心,各大名牌都 
聚集于此大打优惠, 享有 30-70%的折扣。 
 

D7 千岁 (中专城市)  返国 /抵达槟城                             (B) 

▪ 早餐后，送往机场乘搭班机飞返家园 
   
 

 

以上最新行程及资料仅供于参考而已；具体情况由当时气候及当地接待社做最后安排。如果天气恶劣导致航班延误或不能起飞本公司将不负责一切额外费用。 
为了让您的旅程更加无忧无虑，请投入一份周全的旅行保险，更添保障    YEE PENG/190610 CODE: 7D5N CTS (WINTER)-01 

☆北海道三大螃蟹{任你吃! } 
    {帝王蟹、松叶蟹、毛蟹}  

☆酒店自助餐+著名刺身+寿司{任你吃!}   
☆炭石狩火锅+ 刺身 
☆日式烧烤自助餐  

 

Tour Code :AT 7D5NCTS(WINTER)-01/181231 

 


